

TOM FORD

Saudi Jawahir Opens Tom Ford Boutique in Jeddah

Saudi Jawahir announces the opening of Jeddah's TOM FORD flagship store located at ElKhayyat Shopping Center on Monday 21st of March 2016. This boutique will be the second for Tom Ford in Saudi Arabia after opening the first boutique in Centria Mall, Riyadh.

The boutique extends over three floors with an area of 370 square meters, wherein the showroom size meet the wishes and expectations for the best shopping experience from men and women ready to wear, made to measure suiting service area, bags, shoes, accessories, eyewear, cosmetics and perfumes.

Saudi Jawahir invited the fashion expert, Saudi certified fashion stylist and image consultant Mrs. Aram Kabbani to host the opening event and discover the Spring/Summer 2016 collection with the guests. Aram was wearing from Tom Ford newest collection. She took the chance to communicate with the customers, give them fashion advices and take pictures with them.

The store is situated at ElKhayyat Shopping Center in Jeddah's golden street- Tahliya Street, which is an important fashion and shopping commercial street that contain many upscale department stores, malls, boutiques and jewellery stores. Despite being a busy area in terms of business, leisure and family interests, the center offers a wide range of world's best brands under one roof.

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 1001
Riyadh 11323
Saudi Arabia
+966 11 444 444 0

TOM FORD

الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض توم فورد في جدة

أعلنت الشركة السعودية جواهر للتجارة عن افتتاح معرض توم فورد الواقع في مركز الخياط التجاري في يوم الإثنين الموافق 21 من شهر مارس 2016. يعد المعرض هو الثاني لتوم فورد في المملكة العربية السعودية، بعد افتتاح المعرض الأول في مركز سنتريا التجاري بمدينة الرياض.

يمتد المعرض على ثلاثة طوابق بمساحة إجمالية تقدر بـ 370 متر مربع، حيث تتناسب مساحة المعرض للمتطلبات و التوقعات للحصول على أفضل تجربة تسوق، من الأزياء الرجالية والنسائية الجاهزة، منطقة البدل الرجالية المصممة وفقاً للطلب، الحقائب، الأحذية، الإكسسوارات، النظارات، المكياج و العطور.

وقد استضافت الشركة السعودية جواهر خبيرة الموضة ، منسقة ومستشارة المظهر، السيدة السعودية أرام قباني لتقديم حفل الإفتتاح و التعرف على مجموعة ربيع و صيف 2016 مع الحضور. خلال حفل الإفتتاح ارتدت أرام زياً من أحدث مجموعة أزياء لتوم فورد.وانتهزت الفرصة للتواصل مع الزبائن، إعطائهم نصائح في مجال الأزياء و النقاط صور تذكارية معهم.

المعرض يقع في مركز الخياط التجاري في أهم شارع في مدينة جدة، والذي يعد شارعاً مهماً في مجال التسوق و الأزياء إذ يجمع بين المتاجر، المراكز التجارية، المعارض، و معارض المجوهرات. على الرغم من أن المنطقة مزدحمة من جهة الأعمال، الترفيه و الإهتمامات العائلية فأن المركز يوفر مجموعة واسعة من أفضل العلامات التجارية في العالم تحت سقف واحد.

الشركة السعودية جواهر
صندوق البريد 1001
الرياض 11323
المملكة العربية السعودية
+966 11 444 444



